
Zojuist nog even met Karin de Rooij gesproken. Gevraagd aan haar of ze alles rond heeft 
voor het een naar laatste agendapunt van de avond 
(https://ris.gemeenteraadhuizen.nl/Vergaderingen/Raadsvergadering/2021/22-april/19:30/
Aanschaf-camerasysteem-en-uitbreiding-raadsinformatiesysteem-t-b-v-videocasting) Karin 
geeft aan dat het nog wel even spannend kan worden. Dit omdat een aantal van de fracties 
de notulen niet willen missen. Dan is de dekking van het raadsvoorstel niet rond dus dat zal 
de spanning zijn van de avond. Het is niet zo dat er iemand tegen de komst van een 
eventueel camerasysteem is maar een dekking is dus wel nodig. Het is dus niet zo dat het 
sowieso doorgaat. Alles is verder duidelijk met Chris doorgesproken. De kans is overigens 
wel groot dat het vanavond nog niet besloten wordt maar dat het naar de uitloopavond 
gaat. Deze is morgenavond, zodra Karin weet dat het rond is dan laat ze het ons weten. 


